

愛的事奉

「...我們在你們中間卻是謙和的，就像母親乳養自己的孩子。」

(帖撒羅尼迦前書2：7)。」

感恩

1. 「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：感謝主，四月，在臘戍分院的大孩子們參加了當地教會舉辦的三元福音倍進佈道法的傳福音訓練課程。從孩子們的學習心得分享中，可以知道，這一次的培訓更加深了他們自己對神的愛的認識。



2. 「緬北貴概聖光高中與得恩高中」：感謝主，在兩所學校的校長、「傳仁」同工及 17 位志願者老師共同的努力下，高中網絡課程能夠持續進行。

3. 「緬北新生之家福音戒毒中心」：感謝 神，「傳仁」有機會參與他們線上的聖經教導。目前，新生之家臘戍戒毒中心及東枝戒毒中心共有 72 位青年人在這裡戒毒。



代禱

1. 「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：五月初緬甸的雨季開始，五月中有強烈熱帶氣旋摩卡的衝擊，請記念在南楂拉和腊戍兩地的院童和同工們的平安。
2. 「緬北貴概聖光高中與得恩高中」：緬甸適逢雨季，每天要克服斷電和斷網的困難。請為志願者老師們能順利進行網絡教學禱告。求主幫助學生們專心學習並預備即將來到的段考。
3. 「二十週年感恩會」：請為 10 月 29 日「傳仁」的二十週年感恩見證會禱告，求主帶領一切籌備工作的進行。

Serving with Love

But we were gentle among you like a nursing mother taking care of her own children. (1 Thessalonians 2 : 7)

THANKSGIVING

1. The Home of Hope Orphanage in Namsalup, Northern Myanmar: Thanks to the Lord, in April, the older children in the Lashio branch participated in the Evangelism Explosion III Training held by a local church in Lashio. From the sharing of the children's learning experience, we can know that this training has deepened their own understanding of God's love toward mankind.



2. The Holy Light High School and De'en High School in Kutkai, Northern Myanmar: Thanks to the Lord for the joint efforts of the principals of the two schools, staff of the Go and Love Foundation, and 17 volunteer teachers, the high school online courses can continue.

3. The New Life Drug Rehab Center in Lashio, Northern Myanmar: Thank God, the Go and Love Foundation has the opportunity to participate in their online Bible teaching. Currently, a total of 72 youths are rehabilitated in the Lashio and Taunggyi Drug Rehabilitation Center.



PRAYERS

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar: Please pray for the safety of all the children and coworkers of the orphanage in Namsalup and Lashio during the rainy season starting in early May and the tropical cyclone Mocha in mid-May.
2. The Holy Light High School and De'en High School at Kutkai, northern Myanmar: It is the rainy season in Myanmar, and we have to overcome the difficulties of power shortages and network cuts every day. Please pray for the smooth online teaching of volunteer teachers. Pray that the Lord will help the students to concentrate on their studies and prepare for the upcoming exams.
3. The 20th Anniversary Thanksgiving Meeting: Please pray for the Go and Love Foundation's 20th Anniversary Thanksgiving Meeting, to be held on October 29, and ask the Lord to lead all the preparations.